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ZÁPIS A USNESENÍ Z VI. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE LUŽICE ZE DNE  

18. ČERVNA 2015 
 

Přítomni: viz prezenční listina (příloha č. 1) 

Jednání zahájil starosta obce Jaroslav KREML v 17.00 hod. 

Jednání bylo řádně svoláno a vyhlášeno.  

Při zahájení jednání bylo přítomno 15 členů zastupitelstva. 

ZO je tím usnášeníschopné.  

 

 

    Projednání programu:     HLASOVÁNÍ:  15 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE  

     Program jednání byl schválen jednomyslně.  

     Zapisovatelkou byla určena slečna Denisa Šimíková  

     Ověřovateli zápisu byli určeni: M. Gutová, J. Pecka 

      Byla zvolena návrhová komise ve složení:  

předseda:     T. Klásek     HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 1 ZDRŽEL SE  

člen:        J. Domanský   HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 1 ZDRŽEL SE  

 

     Zápis z minulého zasedání ZO byl řádně ověřen a vyhotoven k nahlédnutí ve stanoveném termínu 10 dnů. Námitky                                                       

     proti němu nebyly podány a zápis je k dispozici. 

 

 

1. Kontrola usnesení z V. zastupitelstva obce Lužice, ze dne 14. 5. 2015. 

Pan Poláček informoval přítomné o provedené kontrole plnění usnesení s konstatováním, že k dnešnímu dni 

nezůstávají pro zastupitelstvo úkoly k plnění.  Starosta doplnil, že úkol plynoucí z usnesení č. 4/1b, tedy žádost na 

ohledně informovanosti obce Lužice ve věci Multimodálního logistického centra byla odeslána Městu Hodonín. 

 

 

 

USNESENÍ č. 6/1:    ZO bere na vědomí výsledek kontroly usnesení z V. zastupitelstva obce Lužice,   

      dne 14. 5. 2015. 

 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

2. Zpráva KV. 

Pan Poláček informoval přítomné o zprávě ze zasedání z kontrolního výboru obce Lužice. Oznámil, že 

předmětem programu zasedání byly tyto body: 

- Kontrola Organizačního řádu OÚ Lužice 

- Kontrola plnění usnesení zastupitelstva obce Lužice za období leden 2015 až květen 2015 

- Kontrola plnění usnesení rady obce Lužice za období leden 2015 až květen 2015 

- Kontrola nájemních smluv 

- Kontrola vyřizování stížností a podnětů občanů obce Lužice 

- Různé 

Dále informoval přítomné o doporučení kontrolního výboru, která jsou následující: 

- KV doporučuje v usnesení přesnější formulaci počtu kusů. 

- KV doporučuje RO - pokud RO zadá úkol ke splnění někomu jinému, mělo by se v následujících jednání RO 

v zápisech objevit splnění/nesplnění daného úkolu. 
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- KV doporučuje u nově uzavíraných smluv používat názvosloví podle nového Občanského zákoníku (NOZ) 

- KV doporučuje u nájemní smlouvy č. 53/2015, pokud se bude znovu uzavírat, nazvat ji „pachtovní smlouva“, jelikož 

se jedná o pronájem zahrady. 

Pan Poláček dále sdělil, že nebyla přijata žádná stížnost na pracovníky obecního úřadu a že bylo přijato 11 podnětů od 

občanů, které byly všechny vyřešeny. Z minulosti zbývá dořešit 2 podněty. 

 

USNESENÍ č. 6/2:    ZO bere na vědomí zprávu kontrolního výboru. 

 

 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

     Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Zpráva FV. 

      Pan Půček seznámil přítomné se zprávou ze zasedání finančního výboru obce Lužice. Oznámil, že předmětem 

programu byly tyto body: 

- Směrnice – Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu obce Lužice 

- Účetní závěrka Obce Lužice za období 2014 

- Závěrečný účet Obce Lužice za období 2015 

Pan Půček sdělil, že všechny tyto projednané body jsou součástí programu VI. veřejného zasedání ZO a FV je doporučuje 

zastupitelstvu obce Lužice schválit. 

 

USNESENÍ č. 6/3:    ZO bere na vědomí zprávu finančního výboru. 

 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

     Usnesení bylo přijato. 

 

4. Projednání územního plánu 

Starosta informoval přítomné, že toto téma bylo již projednáváno na pracovní poradě zastupitelstva. Představil hosty, 

které přizval na projednání daného tématu, Bc. Tomáše Konečného z Odboru rozvoje města Hodonín a Ing. arch. 

Lenku Holoušovou Pecúchovou, a předal jim slovo. Pan Konečný seznámil přítomné s dokumentem Opatření obecné 

povahy, podle kterého se vydává územní plán. Upozornil, že Opatření obecné povahy obsahuje textovou a technickou 

část a nelze proti němu dát opravný prostředek. Dále zrekapituloval proces schvalování územního plánu, kterým obec 

Lužice prošla. Pan Klásek sdělil, že územní plán je podle něj v pořádku, ale má výhradu k části Ploštiny, kde je podle 

něj vyvíjen nátlak na majitele pozemků, a to kvůli předkupnímu právu pro Obec Lužice. Ptal se, zda předkupní právo 

bylo zakomponováno i v minulém územním plánu. Paní Holoušová odpověděla, že ne. Starosta podotkl, že se nejedná 

o žádný nátlak ze strany obce, ale že toto předkupní právo vychází z legislativy. Tato lokalita je nejvhodnějším místem 

k vytvoření veřejné zeleně. Jako veřejná zeleň je tato oblast určena i v nynějším územním plánu, ale někteří občané 

toto porušují.  

 

 

 

   USNESENÍ č. 6/4 :  Zastupitelstvo obce Lužice po projednání návrhu Územního plánu Lužice (dále   

    také „ÚP Lužice“) předloženého pořizovatelem, tj. odborem rozvoje města   

    Městského úřadu Hodonín 
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I. ověřuje  

ve smyslu § 54 odst. 2 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění 

pozdějších předpisů, soulad ÚP Lužice  

a) s Politikou územního rozvoje České republiky, 

b) s platnou územně plánovací dokumentací Jihomoravského kraje, 

c) se stanovisky dotčených orgánů a krajského úřadu a s výsledkem řešení rozporů – dle přiloženého odůvodnění 

ÚP Lužice doplněného pořizovatelem dle § 53 odst. 5 stavebního zákona (viz samostatné dokumenty označené 

jako: „část A“, „část B“, „část E“). 

Zastupitelstvo obce Lužice neshledalo žádný rozpor. 

 

II. souhlasí 

s vyhodnocením výsledků projednání návrhu ÚP Lužice zpracovaným pořizovatelem ve spolupráci s určeným 

zastupitelem, jak je uvedeno v odůvodnění ÚP Lužice doplněného pořizovatelem dle § 53 odst. 5 stavebního zákona 

(včetně návaznosti na samostatné dokumenty označené jako: „část A“ až „část E“), 

 

III. rozhoduje 

podle § 172 odst. 5 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů, o námitkách uplatněných proti 

návrhu ÚP Lužice tak, jak je uvedeno v návrhu rozhodnutí o námitkách zpracovaného pořizovatelem ve smyslu § 53 odst. 

1 stavebního zákona (viz samostatný dokument označený jako „část D“),  

 

IV. vydává  

v souladu s § 6 odst. 5 písm. c) stavebního zákona, za použití § 43 odst. 4 stavebního zákona, § 13 a přílohy č. 7 vyhlášky 

č. 500/2006 Sb., o územně analytických podkladech, územně plánovací dokumentaci a způsobu evidence územně 

plánovací činnosti, ve znění pozdějších předpisů, § 171 a následujících zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění 

pozdějších předpisů, ÚP Lužice formou opatření obecné povahy. 

Po nabytí účinnosti opatření obecné povahy nahrazuje ÚP Lužice doposud platný Územní plán obce (ÚPO) Lužice, 

schválený usnesením Zastupitelstva obce Lužice ze dne 20. 6. 2001, a změněný změnou č. 1 tohoto územního plánu, 

vydanou usnesením Zastupitelstva obce Lužice č. 13/12c ze dne 18. 9. 2008, která nabyla účinnosti dne 7. 5. 2009, a 

změněný změnou č. 2 tohoto územního plánu, vydanou usnesením Zastupitelstva obce Lužice č. 17/5 ze dne 9. 4. 2009, 

která nabyla účinnosti dne 7. 5. 2009, a změněný změnou č. 3 tohoto územního plánu, vydanou usnesením Zastupitelstva 

obce Lužice č. 6/8 ze dne 22. 6. 2011, která nabyla účinnosti dne 25. 7. 2011. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 11 

PROTI 3  

ZDRŽEL SE 1 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

5. Účetní závěrka za období 2014 

Paní Valoušková seznámila zastupitele s jednotlivými body účetní závěrky. Závěr auditora zní, že nebyly shledány 

žádné chyby a nedostatky za účetní období 2014. Na základě doporučení FV navrhuje přeúčtování hospodářského 

výsledku ve výši 9 995 890, 91 Kč na účet výsledku hospodaření minulých účetních období. 

 

 

       USNESENÍ č. 6/5a:  ZO schvaluje řádnou účetní závěrku za účetní období 2014, a to bez výhrad. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0  

 

     Usnesení bylo přijato. 
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        USNESENÍ č. 6/5b:  ZO schvaluje hospodářský výsledek ve výši 9 995 890,91 Kč, který nebude převeden 

    do žádného z fondů a bude evidován na účtu nerozděleného hospodářského   

    výsledku. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

     Usnesení bylo přijato. 

 

6. Závěrečný účet obce za období 2014 

  Závěrečný účet byl řádně vyvěšen na elektronické úřední desce i na úřední desce OÚ. Paní Valoušková seznámila ZO  

  s obsahem závěrečného účtu. 

 

 

      USNESENÍ č. 6/6:  ZO schvaluje celoroční hospodaření Obce Lužice za rok 2014 spolu se zprávou  

o výsledcích přezkoumání hospodaření obce, a to bez výhrad. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

7. Dopis zastupitelům od pana Molnára. 

Starosta informoval přítomné, že pan Molnár apeloval na omezení rychlosti v ulici Kratiny na 30km/hod. Sdělil, že 

s panem Molnárem tuto záležitost projednal. Vzhledem ke stavu vozovky byly na ul. Kratiny umístěny značky, omezující 

rychlost na 30km/hod. Do budoucna by na ul. Kratiny měla vzniknout obytná zóna, čímž by se rychlost snížila 

na 20 km/hod. 

 

USNESENÍ 6/7:  ZO bere na vědomí dopis zastupitelům od p. Molnára. 

 

     HLASOVÁNÍ:  

     PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

8. OZV č.2/2015 O stanovení systému shromažďování sběru, přípravy, třídění využívání komunálních odpadů 

a nakládání se stavebním odpadem na území obce Lužice. 

Tajemník seznámil přítomné s Obecně závaznou vyhláškou, která nahrazuje původní vyhlášku. Největší rozdíl spočívá 

v tom, že v původní vyhlášce byl uveden pojem sběrné místo a v  nové vyhlášce se zavádí pojem sběrný dvůr. Pan 

Hubačka se dotázal, kde občané naleznou specifikaci, co je na sběrném dvoře bráno a co ne. Tajemník odpověděl, že 

tuto informaci občané naleznou v provozním řádu sběrného dvora. 

 

   USNESENÍ  6/8:  ZO schvaluje OZV č. 2/2015 O stanovení systému shromažďování sběru,  

    přípravy, třídění využívání komunálních odpadů a nakládání se stavebním  

    odpadem na území obce Lužice. 
    HLASOVÁNÍ:  

     PRO 15 

PROTI 0 
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ZDRŽEL SE 0  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

9. OZV č. 3/2015 – kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství v obci Lužice. 

Tajemník informoval přítomné, že se jedná o Obecně závaznou vyhlášku, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na 

veřejném prostranství v obci Lužice. Starosta doplnil, že se jedná o komplikovanou záležitost. Obec Lužice má dvě 

lokality, kde je povolen volný pohyb psů. Pan Klásek se dotázal, zda je povinnost obce zajistit místa pro volný pohyb psů. 

Tajemník odpověděl, že ne. Jsou dvě varianty řešení a obec Lužice zvolila variantu, která místa pro volný pohyb psů 

vymezuje. 
 

   USNESENÍ č. 6/9:   ZO schvaluje OZV č. 3/2015 – kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na   

    veřejném prostranství v obci Lužice a vymezují prostory pro volné pobíhání psů. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0  

 

    Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

10. Projednání Směrnice č. 1/2015 – Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu obce Lužice. 
Tajemník seznámil přítomné se změnami ve Směrnici č. 1/2015 – Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu obce Lužice. 

Podotkl, že smlouvy o dotacích do 50 000 Kč schvaluje rada obce. Smlouvy nad 50 000 Kč musí schvalovat 

zastupitelstvo obce a jsou zveřejňovány. Paní Valoušková informovala přítomné o postupu získání dotací z rozpočtu. Pan 

Klásek se dotázal, jak řešíme žádosti o dotace od spolků a organizací mimo Lužice. Starosta odpověděl, že tyto žádosti se 

posuzují dle spolupráce obce Lužice na danou organizací nebo spolkem. Pan Poláček se dotázal, zda by potřebné 

formuláře pro poskytování dotace z rozpočtu obce Lužice mohly být ke stažení na webových stránkách. Tajemník 

odpověděl, že potřebné formuláře jsou na webových stránkách k dispozici. Pan Hubačka podotkl, že v seznamu 

kontrolovaných žádostí o dotaci za rok 2014 nenašel Slovácký krúžek. Místostarostka odpověděla, že Slovácký krúžek 

v minulosti o datace nežádal, protože obec financovala ze svého rozpočtu jako spolupořadatel hudební produkci dechové 

hudby. V letošním roce poprvé bude Slovácký krúžek hradit hudební produkci dechovky na hody z dotace, kterou dostal 

od obce.  Pan Hubačka se ještě dotázal, jak by se řešila dotace, pokud by stárek nebyl plnoletý. Paní Valoušková 

odpověděla, že dotace se uděluje spolku a ne osobě. 
 

USNESENÍ č. 6/10:   ZO schvaluje Směrnici č. 1/2015 – Zásady pro poskytování dotací  

    z rozpočtu obce Lužice. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

     Usnesení bylo přijato. 

 

 

11. Projednání kupní smlouvy k pozemkům p. č. 2066/6 a 2067/6, k. ú. Lužice u Hodonína. 

Tajemník informoval přítomné o pozemcích, které jsou předmětem kupní smlouvy. Dále upozornil, že smlouva 

bude doplněn a o dva odstavce, a to v tomto znění: 

- Smluvní strany se dohodly, že správní poplatek spojený s vkladem vlastnického práva do katastru nemovitostí 

hradí kupující. 

- Poplatníkem daně z nabytých nemovitých věcí je kupující. 

Tyto odstavce budou doplněny do všech následujících kupních smluv. 

Pan Poláček konstatoval, že již v minulosti byl proti prodeji těchto pozemků a proto nyní bude hlasovat taky proti, 

a to z důvodu, že se jedná o pěšinu (polní cestu), a ne všichni obyvatelé budou chtít části pozemků odkoupit. 
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Vzniknou tak problémy. Pan Klásek se dotázal, zda bylo jednáno i s dalšími majiteli sousedních pozemků. 

Starosta odpověděl, že všichni majitelé byli vyzváni na dvě jednání k této věci. Další kolo jednání k prodeji 

ostatních pozemků v této části Vinohrádek proběhne po dohodě s vlastníky sousedních pozemků do konce roku 

2015. 

 

    USNESENÍ  6/11:  ZO schvaluje kupní smlouvu k pozemkům p. č. 2066/6 a 2067/6 

    k. ú. Lužice u Hodonína  – orná půda, o výměře 43 m
2
 a pozemku  

    p. č. 2067/6 – orná půda, o výměře 22 m
2
, mezi Obcí Lužice, Česká 1, 696   

    Lužice jako prodávajícím a Dušanem Hýžou, Dolní Valy 2518/3, 695 01   

    Hodonín jako kupujícím, za cenu 300 Kč/m
2
, v celkové výši 19 500 Kč. 

      HLASOVÁNÍ:  

      PRO 14 

PROTI 1 

ZDRŽEL SE 0  

 

     Usnesení bylo přijato. 

 

12. Projednání kupní smlouvy k pozemku p. č. 1680/12, k. ú. Lužice u Hodonína 

Tajemník seznámil přítomné s pozemkem, který je předmětem kupní smlouvy. Pan Poláček se dotázal, proč je určena tak 

nízká cena. Tajemník odpověděl, že se jedná o průmyslovou zónu. Cenu určuje zastupitelstvo, a proto záleží na 

zastupitelích, jakou částku odhlasují. Pan Klásek také konstatoval, že cena by měla být vyšší. 

 

 

 
 

   USNESENÍ  6/12:  ZO schvaluje kupní smlouvu k pozemku p. č. 1680/12  

    k. ú. Lužice u Hodonína – ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře   

    39 m
2
, mezi Obcí Lužice, Česká 1, 696 Lužice jako prodávajícím a MND   

    Drilling & Services, Velkomoravská 900/405, 696 18 Lužice, jako    

    kupujícím za 300 Kč/m
2
, v celkové výši 11 700 Kč. 

 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 
13.  Projednání kupní smlouvy k pozemku p. č. 346, k. ú. Lužice u Hodonína. 
Tajemník seznámil přítomné s pozemkem, který je předmětem kupní smlouvy. 
 

   USNESENÍ  6/13:  ZO schvaluje kupní smlouvu k pozemku p. č. 346, k. ú. Lužice u Hodonína   

    – zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 23 m
2
 mezi Obcí Lužice, Česká 1, 696 18 

    Lužice jako prodávajícím a Rudolfem Latýnem, U Červených domků     

    2971/26, 695 01 Hodonín jako kupujícím, za cenu 400 Kč/m
2
, v celkové   

    výši 9 200 Kč. 

 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 
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ZDRŽEL SE 0 

 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

14.  Projednání kupní smlouvy k pozemku p. č. 355, k. ú. Lužice u Hodonína. 

Tajemník seznámil přítomné s pozemkem, který je předmětem kupní smlouvy. 

 

   USNESENÍ  6/14:  ZO schvaluje kupní smlouvu k pozemku p. č. 355 – zastavěná plocha a    

    nádvoří o výměře 24 m
2
, k. ú. Lužice u Hodonína mezi Obcí Lužice,    

    Česká 1, 696 18 Lužice jako prodávajícím a Ing. Jiřím Čechovským,    

    Záhumenní  882/1, 696 18 Lužice jako kupujícími, za cenu 400 Kč/m
2
,    

    v celkové výši 9 600 Kč. 
 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 14 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

NEPŘÍTOMEN 1 

 
Usnesení bylo přijato. 

 
15.  Projednání směnné smlouvy k pozemkům p. č. 2837/2 a 1434/13, vše k. ú. Lužice u Hodonína. 
Tajemník informoval přítomné, o které pozemky se jedná. Došlo by ke směně pozemků mezi Obcí Lužice a manželi 

Repíkovými. Tajemník podotkl, že do smlouvy přibude odstavec v následujícím znění: 

- Smluvní strany se dohodly, že správní poplatek spojený s vkladem vlastnického práva do katastru nemovitých věcí hradí 

oba nabyvatelé jednou polovinou. Starosta doplnil, že obecní pozemek již dlouhodobě obhospodařují manželé Repíkovi a 

na straně druhé pozemek manželů Repíkových leží pod komunikací na ulici Důlní.  
 

   USNESENÍ  6/15:  ZO schvaluje směnnou smlouvu k pozemkům p. č 2837/2 – orná půda,  

    o výměře 202 m
2
 a 1434/13 – orná půda, o výměře 195 m

2
, vše k. ú.    

    Lužice u Hodonína mezi Obcí Lužice, Česká 1, 696 18 Lužice na straně   

    jedné a manželi Josefem a Soňou Repíkovými, Důlní 703/7, 696 18 Lužice   

    na straně druhé. 
 
 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0  

ZDRŽEL SE 0 

 

 

16. Žádosti o odkoupení pozemku p. č. 1103/6, k. ú. Lužice u Hodonína. 

Tajemník informoval přítomné, že na odkoupení tohoto pozemku přišly dvě žádosti – od manželů Šrůtkových a manželů 

Brhelových. Jednání se zúčastnil pan Šrůtka i pan Brhel. Po vysvětlení stanovisek a požadavků obou žadatelů, a také 

diskusí se zastupiteli došlo mezi panem Šrůtkou a panem Brhelem k dohodě, že pozemek bude ve vlastnictví manželů 

Šrůtkových, kteří umožní manželům Brhelovým vstup na tento pozemek z důvodu údržby jejich rodinného domu a 

zamezí, aby dřeviny, které rostou kolem domu Brhelových, poškozovaly jejich rodinný dům. 

 

   USNESENÍ  6/16:  ZO akceptuje dohodu manželů Šrůtkových a Brhelových ohledně pozemku p. č. 1103/6, 

    k. ú. Lužice u Hodonína a na příštím zasedání zastupitelstva obce bude schvalována  

    kupní smlouva k tomuto pozemku manželům Šrůtkovým, doplněná o věcné břemeno  

    manželům Brhelovým. 

 
HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 
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ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 
 

17. Žádosti o odkoupení pozemku p. č. 1103/7, k. ú. Lužice u Hodonína. 

Tajemník informoval přítomné, že na odkoupení tohoto pozemku přišly dvě žádosti – od manželů Brhelových a 

Miroslavy Žitné a Anežky Havlíčkové. 

 

   USNESENÍ  6/17:  ZO schvaluje kupní smlouvu k pozemku p. č. 1103/7, k. ú. Lužice u Hodonína,  

    mezi Obcí Lužice, Česká 1/592, jako prodávajícím a Miroslavou Žitnou, Kpt. Nálepky  

    1206, 765 02 Otrokovice a Anežkou Havlíčkovou, Postoupky 191, 767 01 Kroměříž,  

    za cenu 300 Kč/m
2
. 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 
Usnesení bylo přijato. 

 
18. Úprava rozpočtu č. 3/2015. 
Paní Valoušková seznámila přítomné s jednotlivými položkami úpravy rozpočtu č.3/2015, jak ve výdajové, tak v 
příjmové části. 

- Pan Slatinský se dotázal na položku 12 500 Kč ve výdajové části, která se týká VO. 
Starosta odpověděl, že se jedná o přípojku na ulici Kratiny.  

- Dále se pan Slatinský dotázal na položku vysavače pro  ZUŠ 
Starosta odpověděl, že byl dokoupen mop a vysavač pro úklid tříd ZUŠ. 

- Pan Klásek se dotázal na výdaje na druhého strážníka OP. 

Starosta odpověděl, že proběhlo výběrové řízení a byl vybrán pan Nedoba, který bydlí na Vinohrádkách. Datum nástupu 

druhého strážníka je 1. 8. 2015. Výdaje na něj ještě nejsou v této úpravě rozpočtu zakomponovány.  

- Pan Domanský se dotázal na položku bezpečnost a pořádek v obci. 
Paní Valoušková odpověděla, že se jedná o investice do propojení kamerového systému u mateřské školy (výkopové 

práce, řezání asfaltu atd.) 

 

   USNESENÍ  6/18:  ZO schvaluje úpravu rozpočtu č. 3/2015 v příjmové i výdajové části    

    ve výši 1 593 800 Kč. Po provedené úpravě rozpočtu činní příjmy    

    37 505 400 Kč a výdaje 35 914 400 Kč. Rozdíl ve výši 1 591 000 Kč bude   

    vyrovnán po splátce úvěru. 

 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 
Usnesení bylo přijato. 
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19. Různé 

Pan Hubačka upozornil, že při otvírání přírodního hřiště při MŠ bylo zjištěno, že se tam nachází velké množství 

skleněných střepů, které ohrožují děti. Starosta konstatoval, že byl o tomto problému informován a firma ONYX tuto 

chybu napraví. Pan Poláček informoval přítomné, že se zúčastnil dne otevřených dveří v ZŠ a dospěl k poznatku, že je 

potřeba zatemnit třídy, kde se nachází interaktivní tabule, pro lepší viditelnost. Pan Klásek se dotázal, zda má obec Lužice 

od MěÚ Hodonín nové informace ohledně nového logistického centra. Starosta odpověděl, že zatím ne. Místostarostka 

informovala přítomné o průběhu uskutečněných akcí, které proběhly (Týden pro rodinu,  Wohnout). Dále informovala o 

akcích, které budou v rámci Lužického léta. Paní Líčeníková oznámila, že 2. července přijede delegace 27 osob  

z francouzské partnerské obce ISDES. Letos si připomínáme 10. výročí partnerství obcí Lužice a ISDES.  7. července 

2015 bude slavnostní setkání zastupitelů obce Lužice, členů klubu ČR-FR a občanů s francouzskými hosty.   Starosta 

oznámil, že byla zahájena rekonstrukce chodníku na hřbitově a na restauraci Lužák  byla provedena oprava fasády. 

Upozornil, že do budoucna je potřeba vyřešit vstup do vody (opravit molo).  

 

 

20. Diskuse 

Do diskuse se přihlásila paní Sochorová a přednesla své podněty k zamyšlení zastupitelům.  

 

12 podnětů paní Sochorové: 
1. Upozornila, že jí byly do schránky doručeny materiály určené pro zastupitele pana Jakuba Buchty. 

2. Upozornila na dlouhodobě obydlený dům na  pozemku p. č. 2066/5, 2067/5, v katastru zanesen jako stavba 

rozestavěná (nezkolaudovaná). 

3. Upozornila na výskyt marihuany na ulici Dvorní, nemovitost paní Marty Novotné. 

4. Neudržovaná střecha nemovitosti paní Marty Novotné – létající střešní krytina. 

5. Ořez stromu (lípa) před domem pí. Sochorové v době květu. (Starosta vysvětlil, že firma E. ON prováděla 

bezpečnostní ořez stromu). 

6. Upozornila na stav schodů před domem Sasinkových. 

7. Nezkolaudován dům na pozemcích p. č. 2066/5, 2067/5 – bez čísla popisného, kdo jej obývá. 

8. Odpad pan Hýža (neodklizené zbytky stavebního materiálu) na pozemku pí. Sochorové. 

9. Podnikání pana Komosného ul. Dvorní, parkování aut na veřejné zeleni, měsíčně přeparkuje kolem 100 aut. 

10. Konstatovala, že nenalezla pozvánku na veřejné zasedání zastupitelstva obce.(Bylo odpovězeno, že 

pozvánka je na elektronické úřední desce, v sekci „úřední deska“.) 

11. Doporučení zastupitelům, aby si prohloubili znalosti zákonů – např. parkování na veřejné zeleni při 

návštěvách. 

12. Jako vlastník pozemků p. č. 595/2 a 2041/6, Vinohrádky je ochotna prodat zhruba 700 m
2
, kde by mohla 

obec vystavit sedm domů. (Tajemník se dotázal, za jakou cenu by pozemek prodala. Paní Sochorová cenu 

nesdělila). 
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21. Závěr 

Starosta v závěru poděkoval přítomným zastupitelům za spolupráci 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   …………………………      ………………………….. 

         starosta               místostarostka 

    Ing. Jaroslav Kreml         Mgr. Jana Ambrožová  

  

 

 

 

 

 

 

   …………………………      …………………………… 

            ověřovatel        ověřovatel 

    Ing. Martin Půček                                    Mgr. Jakub Král 

 


